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Tisková zpráva: 

Mexický nadhazovač v Kunovicích 

Extraligový tým mužů Snails Kunovice vstupuje do nové sezony. Snahou bylo opět přilákat zahraničního 
hráče, jak už nanačoval vedoucí týmu Ondřej Blaha na předsezónní  tiskové konferenci.  

“Sezóna 2023 bude v extraligovém podání velmi vyrovnaná a doslova každý zápas bude rozhodovat o tom, 
kdo bude hrát o medaile, a kdo zůstane v nevyzpytatelných bojích o sestup do 2. ligy. Stejně jako loni víme, 
že bez dalšího kvalitního nadhazovače se neobejdeme. Opět se jsme se poohlíželi i v zahraničí a i letos to 
bude pro českou Extraligu premiéra. První polovinu sezóny bude v Kunovicích nadhazovač z Mexika, 
Antonio Valdez. Ten se představí fanouškům od prvního hracího kola, které se uskuteční hned tento víkend. 

Při pohledu na soupisky soupeřů v Extralize to pro letošní sezónu není ojedinělá akvizice. Čekají nás tak 
souboje i proti argentinským a novozélandským nadhazovačům. Předpokládám, že se některé soupisky po 
polovině soutěže ještě o další zahraniční hráče doplní. 

Začínáme “z ostra”,  v sobotu v Kunovicích 29. 4. 2023 proti loňským mistrům z Břeclavi, v neděli 30. 4. 
2023 vyrážíme do Prahy na Tempo a ve sváteční pondělí hrajeme opět v Kunovicích proti Žralokům 
z Ledenic.” 

1. Kolo: Snails Kunovice vs Locos Břeclav, 29. 4. 2023, Kunovice 15:00 a 17:00 
2. Kolo: Tempo Praha vs Snails Kunovice, 30. 4. 2023, Praha 13:00 a 15:00 
3. Kolo: Snails Kunovice v Žraloci Ledenice 1. 5. 2023, Kunovice 11:00 a 13:00 

 

Jméno: Marco Antonio Valdez Chaparro (“Tony Valdez”) 
Věk: 25 let 
Instagram: https://www.instagram.com/tonyvaldezc 
 
Rozhovor přeložen do čestiny: 
Hrál jsi někdy softball mimo Mexiko? 

Ne, toto bude moje první zahraniční zkušenost. V posledních letech jsem obdržel několik pozvánek na 
turnaje v USA, ale nejen díky mé práci to bylo vždy velmi složité. 

Jaká jsou tvá očekávání od sezony v České republice? 

Velmi se těším jak na tým na, tak i na Extraligu. Vím, že oddíl Snails je jeden z nejstarších a největších v 
Česku, takže se jim chci odvděčit co nejvíce výhrami za to, že mi dali šanci hrát v Evropě. 

Co víš o českém softballe? A co o České republice? 

Úroveň českého softballu je vysoká, nejvíce jsem o něm slyšel od mistrovství světa 2019, které se konalo v 
Praze. Poté se český tým U23 objevil ve Venezuele na Pan-Amerických hrách a vím, že jsou 
několikanásobní mistři Evropy. Mám několi spoluhráčů, kteří hráli na evropském Super Cupu (obdoba 
evropské ligy ve fotbalu), a ti mi říkali, že kvalita turnaje byla i díky zahraničním hráčům velmi vysoká. Od 
české Extraligy očekávám totéž. 
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O Česku vím, že je to země s bohatou historií a mnoha krásnými městy. Též počasí je v tuto dobu ideální. 
Ani velké horko, ani zima, což je ideální jak pro sport, tak i pro poznávání okolí. 

Hrál jsi někdy pro českému národnímu týmu? 

Zatím ne, ani v juniorském věku. 

Znáš nějakého českého softballistu? 

Ne osobně, ale slyšel jsem o Lukáši Kubátovi (hráč z Břeclavi, hostující za Spectrum Praha), který hrál loni 
v USA za tým OMMA a nakonec odehrál i několik turnajů v Mexiku. Mám v tom týmu několik spoluhráčů 
z mého státu. Minulý týden jsem sledoval MS U23 hraném v Argentině, kde byl I český národní tým, takže 
představu o protihráčích Snails nějakou mám. 

Jak dlouho hraješ softball? Kdy jsi začal s nadhazováním? 

Softball hraji o 15 let a s nadhazováním jsem začal rok až dva později. 

Jakou rychlostí nadhazuješ? 

Myslím, že můj nejrychlejší nadhoz je 125km/hod, ale standardní rychlost je někde kolem 115-
120km/hod. 

Hraje sotball ještě někdo z rodiny? 

Jsme softballová rodina. Můj otec a strýcové hráli mnoho let. Mám další 3 bratry. Dvojčata mají 22 let a 
oba nadhazovali za národní tým na právě skončeném MS U23 v Argentině. Ten nejmladší má 15 let a s 
nadhazováním teprve začíná. 

Za jaký tým v Mexiku hraješ? 

Jaké soutěže jsi v Mexiku hrál? 

V Mexiku jsem odehrál mnoho turnajů na lokální, státní i národní úrovni postupně ve všech věkových 
kategoriích U18, U19, U22, U25 včetně mezinárodních turnajů konaných v Mexiku. 

 


